
Кадри Весељи: Ништа више не бих волео него да се Прешево и Медвеђа придруже Косову, али немамо шта да дамо Србији
четвртак, 22 март 2018 11:17

 Председник Скупштине Косова Кадри Весељи по први пут је, на ТВ Т7, говорио о
могућности размене територија између Косова и Србије. Рекао је да ће Косово узети
Прешево, ако Србија прихвати, али, како је Весељи рекао, Приштина нема шта да да
Србији.

  "Ништа више не бих волео него да се Прешево и Медвеђа придруже Косову. Ми ћемо
прихватити билатерални споразум, ако Србија то прихвати, али немамо шта да дамо.
Отварање граница на Балкану увек значи рат, то је оно што хоћу да кажем и ја сам
директан - не постоји било каква друга могућност промене граница," рекао је Весељи у
емисији Прессинг са Леонардом Керћукиним на Т7, преноси портал КоССев.

  

Он је казао да је "Косово отворено за Прешевску долину да постане део наше земље".

  

"Отворени смо за тај део да се прикључи Косову. Нормално, заинтересовани смо да тај
део буде део Републике Косово. Нема више конфликтног периода. Сада смо у времену
дијалога," рекао је Весељи.

  

Рекао је да ни на једном састанку са међународним званичницима никада није споменута
могућност размене територија.

  

 1 / 2



Кадри Весељи: Ништа више не бих волео него да се Прешево и Медвеђа придруже Косову, али немамо шта да дамо Србији
четвртак, 22 март 2018 11:17

"Ова ствар се никада није помињала. То кажем са пуним уверењем," рекао је Весељи на
ТВ Т7.

  

(КоССев)
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